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Un cop consumada la compra de la colálecci� Santos Torroella per

par t de l'Ajuntament de Girona encara no s'esvaeixen alguns

dubtes. Amb la lletra petita, quasi amb nocturnitat i tra�doria, ens

assabentem que es vol pagar una par t de l'adquisici� amb el c�non

de l'aigua. No s� f ins a quin punt �s legal. El c�non que reben els

ajuntaments de Girona, Salt i Sarri� per par t de l'empresa privada

que controla el 80% del servei de l'aigua �s de 3,75 milions d'euros.

Aquests diners han de ser retornats i el que fan els ajuntaments �s

incrementar el preu del rebut per retornar els diners. Per tant,

podem fer servir aquests diners per a altres usos? �s m�s, aquests

diners no haurien de servir per millorar el servei? Un altre dubte

que es genera: Com es pagaran les obres de reforma de la Casa

Pastors, on abans hi havia l'Audi�ncia Provincial? L'immoble havia

quedat molt envellit i f ins i tot quan estava en funcionament s'havia parlat de la pres�ncia de rates. Un edif ici tan

gran per a una col.lecci� tan redu�da? �s una ll�stima que despr�s de tants mesos de debat encara ning� hagi

parlat clar de la veritable necessitat de comprar aquesta colálecci�.
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